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01 Info om hva de ulike trinnene har gjort etter sommerferien:
1. klasse – Blitt kjent, har gått på diverse turer i nærområdet. Har vært utenfor

huset til elevene for å ta bilde, og gått turer med faddere.
2. klasse – Mye tur her også. Ligger bilder på hjemmesiden fra tur til

Johnny-skogen, Rossåsen, dagsturhytten bla.
3. klasse – «Eples venner»
4. klasse –Flere turer, bla til gapahuken og Øygardsvatnet. Har nå

dinosaurtema.
5. klasse – Flere turer og også en tur til Limagården der de lærte om toving,

strikking, farging av garn og veving. Fikk se en sau bli klippet.
6. klasse – Sykkeltur til en lærer på trinnet med vikinggrav i hagen. Limagården

denne uke.
7. klasse – Leirskole på Knaben, mat-og helsefag ute.

Tatt til orientering

02

Redd-barna aksjonen:
Evaluering, hva fungerte, hva kan vi gjøre annerledes neste gang?
-Bra jobbet av alle sammen!
- Mange kjekke aktiviteter, engasjerte elever og voksne på skolen. 3 cafeer fungerte
bra.
- Skriv fra skolen var enkle å forstå og følge for oss i FAU.
- Vippsproblemer som heldigvis ble oppdaget i tide. Ble fikset fort, godt jobbet!
Hvordan kan vi unngå at det skjer igjen? Laila sier at dette var fordi kasserer som sto
som kontakt for lenge siden ikke hadde svart på meldinger fra dem.
- Arrangementet var veldig vellykket. Har kommet mange positive tilbakemeldinger.
- Det ble samlet inn 71.369 kr!!! Trukket fra utgifter på pølser etc. Pengene er
overført på Spleis.

Det har også kommet noen tilbakemeldinger på forbedringer:
- Ønskelig med flere traller å sette fra seg mat i kjølerommet på. Noe sto også

kaldt som ikke trengte å gjøre det.
- Bedre køsystem for aktiviteter, og enten premie til alle eller ingen.
- Spøkelsestunnellen var populær, kunne kanskje vært to tunneler neste

gang? (innspill fra Elevrådet). Det var også lang kø. Har også kommet forslag
om å lage hele rommet til spøkelsestunnell da ikke alle har mulighet for å
krype på gulvet. Også et forslag om en veiledende aldersgrense her.

- Parkering – droppsone burde ikke brukes som parkeringsplass da det var
vanskelig å hente. Flere biler parkerte langs veien. Kan vi bruke deler av
skolegård som parkering? Tre parkeringsvakter fungerte greit.

- Tilbakemelding fra ett trinn om at de skulle bake/lage mat, stille med
gevinster, barna skulle gjøre aktiviteter hjemme, og de skulle stille opp på
selve dagen. Noen syntes det var for mye.

Tatt til orientering. FAU
er enige om å øke pris
på kaker/mat til neste
gang.
Neste gang bør en se
på om klassene er satt
opp på å bidra med
mat e.l før man
bestemmer hvilken
aktivitet de skal ha
(som 2.klasse i år).
Armbånd fungerte
greit og kan
sannsynligvis vøre det
beste alternativet om
man skal bort fra
kontanter.
Flere må settes opp fra
7.klasse til å hjelpe på
kjøkken og gå litt
imellom kioskene.



- Tilbakemelding om at det var kaos i gangene. (Vanskelig å unngå med så
mange folk samlet).

- Tilbakemelding om at det var for mye økonomisk press, at det ble for dyrt
for enkelte.

- Det ble en del jobb på Fau-representantene, nå var det noen foreldre fra 7.
klasse som ikke var satt opp på oppgaver, neste gang kan vi sette opp flere
på f.eks kjøkken slik at det blir bedre arbeidsfordeling.

- Armbånd? Fungerte disse eller skal vi gjøre det på en annen måte neste
gang? En annen skole i kommunen hadde et ark med ti ruter på som elevene
fikk, der foreldre ble oppfordret til å vippse 100 kr for arket. De solgte også
sånne ark med fem ruter på for 50 kr på under arrangementet. Det var lov
med kontant om du hadde nøyaktig sum (ingen vekslepenger). Kanskje
greiest med armbånd slik at man ikke så lett mister det. Dersom man skal
vekk fra kontanter, er nok armbånd greiest.

- Andre innspill til denne dagen? Høyere priser på kaker/mat er nok lurt.
Ålgård skole hadde høyere priser.

03 Årshjul 2023/24, foreløpige FAU samlinger:
- 8.11.
- 4.12.
- 10.01.
- 12.02.
- 12.03
- 10.04
- 05.06.

Fau representanter og vara:
1. klasse – Kine Idland (vara Tore Glette Iversen)
2. klasse – Elisabeth Goldwater (vara Christoffer Carlsen)
3. klasse – Christer Bjærge-Nielsen (vara Julia Haaland)
4. klasse – Trine Helland (vara Maria Bjelland Berg)
5. klasse – Laila Holden (vara Oddvar Lomeland)
6. klasse – Henriette Ørn- Dijkstra (vara Silje Molvær)
7. klasse – Trine Lise Hendum (vara Kine Havn)

Tatt til orientering.
Avtalt at vi inviterer til
et møte med vara
også, kanskje 2. møte
på høsten - slik at de
også vet hva som
foregår i FAU-møter.

03 FAU representantenes hjørne:
- Fau-referater, ønskelig at de ligger lenger på nettsiden, se på GUS sitt

eksempel med filer. Må man opprette gmail? Disk?
- Brønnøysundregisteret – Riktig registrering her skal Ida ordne med.
- Ta bilde av FAU idag som vi kan legge på hjemmesiden til Bærland

skole. Lettere for foreldre å ta kontakt når de vet hvem vi er. Utsatt til
neste gang.

- Forslag til saker fra skolesjef i kommunalt fau, vi kan ta opp og
diskutere:
- Bevegelige barn-bevegelse i skolen. Silje (yoga) har vært på
planleggingsdag. Det brukes deler fra dette i klassene.

Se hver enkelt sak.



- Samtalekort til foreldremøter (sosialt klima, verdier). Brukes noe
allerede.
- Klasseregler= foreldreregler (klassevis lage noen regler for foreldre,
kan knyttes til bærlandsforelderen, f. eks på foreldremøte). Tips vi kan
snakke om andre ganger.

- Andre saker: Kunne man fått sandkassesand i
sandkassen/klatreveggen? Må ha fallsand der pga klatreveggen.

- Kunne innsamlingsaksjonen gått til noe mer lokalt?
FAU-representanter er enige om at det er viktig å få et videre
perspektiv på verden og lære om hvordan andre har det, og at
pengene derfor skal gå til sak utenfor Norge.

04 Rektors hjørne:
- Ordningen med klassekasser. Skal kasserer i FAU melde inn nye

klassekontakter som brukere av klassekassen? Tas neste gang
- Dugnad – gapahuk/speiderhytte, hva må gjøres? Noen i FAU som kan

selv, eller kjenner noen som kan være ansvarlig for å bygge her? Alle
kan delta på dugnad. Økonomiske midler? Ta med oss videre. Alle
sjekker med klassene om det er noen som kan drive prosjektet, så
skal man stille med dugnadsgjeng. Er det noen byggmestere der ute?
Kari hører med speideren om de kan bidra.

- Klassetrivselundersøkelsen – er gjennomført. Noen melder om utrygt
klassemiljø/mobbing. Generelle funn er blitt diskutert med klassene,
lærere og i elevrådet. Råd til skolen: Jobbe med språk og inkludering.

- Elevundersøkelsen – skal gjennomføres nasjonal undersøkelse for 6.
og 7. trinn. Gjøres årlig. Anonym, frivillig, si mening om læring og
trivsel. Ganske mange spørsmål.

- Læringsmiljøprosjektet. Hatt to fagdager. Tema: Inkludering. Gode
foredragsholdere. Omni-modellen. www.omnimodellen.no Tema med
elevene - tilskuerrollen: Hva skal man si når noen blir mobbet? Barna
kommet med forslag. Laget sitater i vinyltrykk.

- FAU- veileder, i samme ånd som klassekontakt-veileder.
Nestledersansvar: Kontakt med klassekontaktene. Finne plattform for
dette.

- Erfaringer fra Bærlandsforelderen: Gode tilbakemeldinger på innhold.
Kahoot. Ord-sky. Tas med neste år til foreldremøte også.

- Visma – husk at denne er ikke til sensitivt innhold. Kun om fravær,
søke om fravær, samtykker, motta fellesinformasjon, se SFO-innhold.
Lærere skal ikke svare på sensitivt innhold. Foreldre vil få beskjed om
å ringe opp. Hvordan skal vi få informert om det? Ønske om at man
sender melding til lærer og spør om når det passer å snakke/når kan
man ringe? FAU-representanter tar det opp på hvert foreldremøte, i
alle fall i første og andre klasse og så kan man se det videre om det
bedrer seg. Prøve også å få fram at man ikke bruker visma til alt mulig
småting. Viktig også at lærerne gir tilbakemelding til foreldre når de
sender sensitiv informasjon at dette ikke skal gjøres via visma.

Tatt til orientering,
samt se hver enkelt
sak.

05 Annet
- 17. mai. 22. november er det et møte med de andre skolene og

kommunen. ? og Henriette Ørn-Dijkstra stiller.
- Regnskap: Laila har fått tilganger.

- -

http://www.omnimodellen.no

